



Protokoll fra årsmøte 2024 for NJK-Krøderbanen

Tid: Lørdag 24. februar 2024 klokken 10:00
Sted: Møterommet i Kørpen & Microsoft Teams
Antall fremmøtte: 21 i Kørpen og 8 på Teams

Antall fremmøtte (29)	
Fysisk (21)	Digitalt (8)
Alexander Westerlund	Frode Reiersøl, NJK (Uten stemmerett)
Mette Veland	Lars Fredrik Andersen
Jørgen R. Nøkleby	Alf Martin Farbrot
Henrik B. Backer	Lars Erik Stigen
Solveig Andersen	Ole Magnus Foss
Eirik Håland	Jeanett K. Hansen
Dagfinn Lunner	Linda Kjeldaas
Pål Stian Wahlquist	Gjermund Hansen
Odd Arne Lyngstad	
Jim Hagen Warp	
Odd Håkon Johansen	
Roar Aas	
Jonas Brenli	
Frederik Svendsen	
Kristian R. Nøkleby	
Per Martin Kjeldaas	
Per Kjeldaas	
Elise Alfredsén	
Anders Linnerud	
Stein Rudi Austheim, BM (Uten stemmerett)	
Tom Oddy, BM (Uten stemmerett)	

Saker til behandling:

Sak 1: **Godkjennelse av innkalling og dagsorden**
Det var ingen innsigelser til innkalling og dagsorden, som ble enstemmig godkjent.

Sak 2: **Konstituering av årsmøtet**
a) Valg av møteleder
Henrik B. Backer ble valgt
b) Valg av referent
Jørgen R. Nøkleby ble valgt
c) Valg av to protokollvitner
Frederik Svendsen ble valgt
Odd Håkon Johansen ble valgt
d) Valg av to til tellekorps
Solveig Andersen ble valgt
Per Martin Kjeldaas ble valgt

Alle ble valgt uten innsigelser



- Sak 3: **Gjennomgang og godkjenning av årsberetning for 2023**
Årsberetningen ble ettersendt før møtet. Dagfinn Lunner bemerket mindre endringer som innarbeides. Årsberetningen ble enstemmig godkjent med foreslåtte endringer. Korrigert årsberetning sendes ut til medlemmene sammen med protokoll fra årsmøtet.
- Sak 4: **Gjennomgang av regnskap, revisorberetning og vedtak om ansvarsfritak**
Regnskapet, balanse og revisjonsberetning ble ettersendt før møtet og gjennomgått på møtet. Årsmøtet godkjente regnskapet og ansvarsfritak.
- Sak 5: **Valg - Valgkomiteen legger frem sin innstilling**
- a) **Valg av nytt driftsutvalg**
Følgende ble valgt uten innsigelser:
- | | |
|-------------------------------------|-----------------------|
| Driftsbestyrer og Leder frivillige: | Henrik Bauck Backer |
| Sekretær: | Jørgen Ruud Nøkleby |
| Kasserer: | Alexander Westerlund |
| Materiellansvarlig: | Kristian Ruud Nøkleby |
| PR-Ansvarlig: | Anders Linnerud |
| Digitalisering og Effektivisering: | Mette Veland |
| Salgsansvarlig: | Linda Kjeldaas |
| Styremedlem: | Jim Hagen Warp |
- b) **Valg av representanter med vara til NJKs representantskap**
Følgende ble valgt uten innsigelser:
Elise Alfredsen
Henrik B. Backer
Vara: Oppnevnes av Driftsutvalget ved behov
- c) **Valg av valgkomité**
Følgende ble valgt uten innsigelser:
Odd Arne Lyngstad
Jim Hagen Warp
Kim Oliver Elfving
Frederik Svendsen
- Sak 6: **Orientering fra Driftsutvalget**
Henrik B. Backer orienterte fra Driftsutvalget. Tilstanden på det rullende materiellet har bedret seg godt de siste årene, og det er ikke mye feilretting som skjer for tiden. Dette gjør at man lettere kan ta på seg oppdrag ved å bruke materiell som vanligvis ikke brukes.
Tilskuddsordningene forbedres hvert år, og det drypper stadig penger til vår virksomhet, i samarbeid med Buskerudmuseet.
Fremover vil det prioriteres å sikre det rullende materiellet, mye av materiellet står ut, og forfaller.
Flytting av billettrykkeriet fra Nordstrand til Krøderbanen er under planlegging, det vurderes å flytte hele bygget som billettrykkeriet holder til i dag.



Sak 7:

Orientering fra Buskerudmuseet

Stein Rudi Austheim og Tom Oddby orienterte fra Buskerudmuseet. Stein Rudi og bygningsansvarlig Øystein Heslien, BM skal på befaring på Nordstrand sammen med Olaf Bjerknes. Venter på svar på søknader om tilskudd til vognhaller i grustaket.

Det har vært avholdt et møte med entreprenør som skal bygge vognhallen.

Det har blitt bevilget 5 MNOK ekstra gjennom statsbudsjettet, 3 av disse avsettes til vognhallprosjekt, blant annet en ny lokstall siden det er planlagt at 26c 411 skal komme til Krøderbanen. Det er også planlagt å kunne utvide verkstedet for å forbedre fasilitetene der med garderober, toalett m.m.

Hære planovergang er det satt av 2 MNOK til, prosjektet skal legges ut på anbud via Doffin. Det er planlagt ny planovergang med fullt bomanlegg. Noen detaljer som gjelder planovergangen, vil avgjøres sammen med driftsgruppa.

Det skal bygges ny plattform på Kløftefoss, totalt blir ny plattform 80-90 meter. Plattformen skal være på plass før sesongen 2024.

Det er bestilt, og mottatt materialer for å gjenoppføre den gamle riksveibrua i Elgdalen.

Det blir fokus på sprøyting av vegetasjon i 2024, samt sikring av infrastruktur etter erfaringer etter «Hans» i høsten 2023.

Steinene i plattformen på Krøderen skal rettes opp slik at disse ikke «subber» borti rullende materiell.

Det har vært utlyst anbud på utstillingen som er planlagt i godshuset på Krøderen, det har kommet tilbud fra firmaer både innenlands, og utenlands.

Det planlegges en større jobb med å fikse lokstallen på Krøderen, både grunnforhold og bygning.

Det jobbes med svingskiven på Vikersund, og Buskerudmuseet og NJK må bli enige om hvor svingskiven skal plasseres.

Det jobbes i museumsbanenettverket for å øke midler som blir bevilget til museumsjernbanene i Norge.

Museumsbanerådet er ønsket «gjenopplivet».

Sak 8:

Orientering om driftssesongen 2024

Sesongen planlegges gjennomført stort sett som i 2023, det som kan bemerkes er følgende:

Økt trekkraft, og lengre tog med damplokomotiv 26c 411 hvis det blir klart.

Westernshow 30. juni – 4. august

Togran 10. og 11. august

Barnas dag 18. august

Veteranlastebiler og -traktorer 25. august

Stordriftshelg 31. august – 1. september som vil inneholde:

Skumringstog m.m 31. august

Stordrifts-, markeds- og kulturminnedag 1. september



Norsk Jernbaneklubb

Krøderbanen

Vestsideveien 4
3535 KRØDEREN

Telefon 32 14 76 03

E-post kroderbanen@njik.no

Internett www.njik.no

Side 4 av 4

Sak 9: **Forslag til vedtektsendringer fra Driftsutvalget**

Forslaget ble enstemmig vedtatt

Sak 10: **Innmeldt sak:** Tilbakemelding på avviksrappporter, fra Erik Nøkleby

Driftsutvalget er enig i at det skal være tilbakemeldinger på avviksrappporter som meldes inn slik at det ikke skal ansees som «bortkastet» å sende inn rapporter. Det ble påpekt fra Per Martin Kjeldaas at det er viktig å få «individuelle» svar per rapport, og ikke bare «Takk for din rapport» uten å høre noe mer om. Henrik B. Backer sier at Driftsutvalget skal etablere rutiner for tilbakemeldinger på avviksrappporter som meldes inn.

Sak 11: **Innmeldt sak:** Underskudd i matkassa, fra Alexander Westerlund

I tillegg til vedlegget som var sendt ut på forhånd ble det redegjort fra Alexander om saken.

Det kom signaler om at en økning av priser ikke var ønsket.

En overgang til en digital løsning kan være aktuell, men det er viktig å vise hensyn til de som ikke har like lett tilgang til slike digitale løsninger.

Ved overgang til en digital løsning må det være en kasserer for matkasse som har kontroll med utlegg som er gjort, og som kan refundere utleggene.

Ved bruk av Vipps vil det komme på et gebyr på 5kr per innbetaling.

Forslaget til vedtaket ble enstemmig vedtatt, og følgende medlemmer ble oppnevnt til utvalget:

Jim Hagen Warp
Dagfinn Lunner
Alexander Westerlund

Møtet ble hevet 12:17

Referent

Jørgen R. Nøkleby

Protokollvitne

Frederik Svendsen

Protokollvitne

Odd Håkon Johansen